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Voorlopig is het nog niet klaar, maar het beloofd een prachtig eindresultaat op te 
gaan leveren.Vervolgen we onze tocht nog een stukje naar het dorpshuis dan zien 
we dat de Jeu de Boules vereniging de zaken goed op orde heeft en optimaal kan 
spelen op hun nieuwe petanqueveld en in de bouledrome. Het resultaat van veel 
vrijwilligerswerk. 

Van de redactie 
 
Hoewel in de vorige Boeselijn een leuke fietstocht in de omgeving van Lijnden 
stond, heeft de redactie deze keer weer eens de wandelschoenen aangetrokken 
om de stand van zaken in ons dorp onder de loep te nemen. Met de lekkere 
temperaturen van de laatste weken en tussen de buien door is daar alle 
gelegenheid voor.  

 
Voor het nieuwe Vluchthonk zien we helaas een hele trieste boom staan. Deze 
boom, die eens als eerbetoon is geplant 
voor de heer Breedijk, lijkt net als zijn 
naamgever het aardse voor het hemelse te 
gaan verwisselen.  

 
Als je Lijnden zegt, denk je natuurlijk gelijk aan een aantal markante gebouwen in 
ons dorp. Zo hebben we op de Lijnderdijk het voormalige café Burger. Er is een 
sloopvergunning afgegeven, hoewel er nog niets is gebeurd. Op het oog is het een 
fraai gebouw, toch is het nog even afwachten wat hiervoor in de plaats komt. Even 
verderop staat ons eigen vertrouwde gemaal; ́ s avonds weer prachtig verlicht. Het 
nieuwe parkje er naast oogt nog kaal, maar geeft nu wel een vrije blik op het 
gemaal. Zou het grasveld geen mooie plek zijn om eens een gezellige buurtbrunch 
te organiseren? 

 
In Lijnden en Boesingheliede was de heer 
Breedijk een heel bekend gezicht. Eigenlijk 
heeft hij in alle mogelijk denkbare besturen 
gezeten die ons dorp rijk was. Van school, 
kerk, buurtvereniging tot de begravenis-
vereniging Lodewijk. Als de heer Breedijk 
niet het initiatief had genomen en zoveel 
doorzettingskracht had bezeten dan was 
De Vluchthaven er nooit gekomen. Niet 
voor niets was hij de “burgemeester van 
Lijnden”.  

 
Op de Hoofdweg oostzijde staat de Geloof en Liefde kerk te verpauperen tussen 
een verwilderde tuin; jammer dat dit gebouw nog geen bestemming heeft. Op het 
industrie terrein hierachter verschijnen steeds meer nieuwe bedrijfruimtes. U zult 
wel gezien hebben dat nu eindelijk het hotel in gebruik is genomen. Holiday Inn 
heeft hier, in relatieve stilte, zijn deuren geopend. Wie is hier al eens geweest om 
een kopje koffie te nuttigen? Misschien wel een idee om eens de 
redactievergadering hier te houden. Zetten we op de agenda! 

  
En onze tocht eindigt in de Vluchthaven, waar het leek of het nieuwe 
theaterseizoen hier opende. Het afgelopen weekend was een waar 
cultuurweekend. Pier K had een aantal (verschillende) voorstellingen van cursisten 
die workshops hadden gevolgd.  

 
Ja, en dan komen we bij de kerk aan de Schipholweg. Hier ziet u dat er hard 
gewerkt wordt. Afgelopen weekend is er begonnen aan de tuin. Struiken en 
bomen zijn verwijderd, wat nu meer zicht op de kerk en pastorie geeft. Als je naar 
binnen gluurt (dat gaat makkelijk als je voor het stoplicht staat te wachten) zie je al 
bureaus staan waaraan gewerkt wordt. Nu weten wij als redactie van de Boeselijn, 

dat de pastorie al aardig vorm 
begint te krijgen en de 
appartementen die er de laatste 
tijd in gezeten hebben geheel zijn 
verdwenen. Er zijn nu mooie grote 
werkruimtes ontstaan  waar de 
vroegere sferen weer terug zijn.  

Om hun podiumkunsten te tonen, welke zij tijdens deze cursus geleerd hebben, 
werden de voorstellingen georganiseerd. Familie, medecursisten en overige 
belangstellenden, waren van harte welkom om zich cultureel te laten vermaken in 
de Vluchthaven.  
Helaas was de redactie niet op de hoogte van deze activiteiten en konden wij dit 
niet in de vorige Boeselijn meedelen, maar in o.a. de Hoofddorpse Courant is er 
wel melding gemaakt van deze activiteiten. Wij hopen u in de toekomst tijdig te 
kunnen informeren over dit soort evenementen die in ons dorp plaats zullen 
vinden. 
  

In de kerk wordt momenteel hard 
gewerkt om deze om te vormen 
tot kantoorruimte, waarbij de sfeer 
en hoogte van het kerkgebouw 
gehandhaafd blijven.  

Tot slot wensen wij u een mooie zomer toe, en als u met vakantie gaat, veel 
plezier en tot in september. 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn, 
De redactie 
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 Nieuws van de dorpsraad De SBOH (Stichting Belangenbehartiging Opstalhouders Haarlemmermeer) was 
vertegenwoordigd door Thea Buiting en Roel den Daas en zij gaven een 
presentatie over het werk van de Stichting. Zij behartigen natuurlijk de belangen 
van opstalhouders, pachters of huurders. Voor Lijnden is Thea Buiting het 
aanspreekpunt en de belanghebbenden worden via een nieuwsbrief op de hoogte 
gehouden. Mensen ervaren het als een groot onrecht, dat ze soms ooit een flink 
bedrag hebben moeten betalen om alleen maar opstalhouder te mogen worden. 
Dus los van de jaarlijkse canon. 

 
Jaarvergadering 
Op 5 juni werd de algemene ledenvergadering 
gehouden in De Vluchthaven. 
Er waren meer dan 45 belangstellenden, een grote 
opkomst. Omdat nog niet alle mensen uit Lijnden en 
Boesingheliede aanwezig waren, geven we even 
een kort verslag, zodat u toch op de hoogte blijft. Het is belangrijk dat alle dijkbewoners zich aansluiten bij de Stichting, want dan 

zal hun rechtsbijstandsverzekering bijdragen in de procedure-kosten. Men moet 
beseffen, dat iedereen er mee te maken krijgt, is het niet nu, dan zeker in de 
(nabije) toekomst. 

 
De voorzitter, Jos Weel, opende de vergadering en omdat er weer veel te 
bespreken viel, kon hij de vergadering pas na 23.00 uur afsluiten. Hij stelde ook 
het nieuwe bestuurslid voor: Bram van de Ochtend. Hij neemt namens Jeu de 
Boules zitting in de dorpsraad. Het is goed, dat zoveel mogelijk verenigingen een 
afgevaardigde daarin hebben. 

Neem ook niet rechtstreeks contact op met Rijnland, maar doe dat het liefst via de 
SBOH en haar advocaat. 
 

 Ook de gebiedsmanager, Peter de Graaf, stelde zich voor.  
De penningmeester, Louis van Daalen, gaf een verslag van 2006 en presenteerde 
de begroting voor 2008. 

De verkeersmetingen in de Raasdorperweg en de conclusies daaruit wil hij eerst 
met het bestuur van de dorpsraad doornemen. Hij gaf wel aan hoe Lijndenaren het 
indertijd gehouden leefbaarheidsonderzoek hadden ingevuld. Over infra-structuur, 
groenvoorzieningen, betrokkenheid, vervuiling en criminaliteit denken we 
gemiddeld positief 

Omdat er minder baromzet in De Vluchthaven is, ontstaat er vanaf 2006 een 
tekort. We hopen op meer activiteiten in de toekomst. 
Stichting Meerwaarde heeft deze keer de zaken gecontroleerd en goedgekeurd, 
maar volgend jaar zal de kascommissie (Arie Blom en Jos Bos) het weer doen. Maar bij verkeersoverlast geven we aan, dat als een groot probleem te ervaren. 
 Peter de Graaf maakt een gebiedsprogramma voor de komende jaren en komt dit 

zo vlug mogelijk doornemen met de bewoners. De communicatie tussen 
gemeente en burger hoopt hij te kunnen verbeteren.  

De secretaris, Joop Baars, gaf een verslag van de gebeurtenissen in 2006, waarbij 
vooral de bouw van het nieuwe Vluchthonk naar voren kwam. 
  
Louis van Daalen gaf als expert een presentatie over de geluidsmetingen. Er 
blijken grote verschillen in uitkomsten van de metingen te zitten tussen Nomos en 
Geluidsnet. Nomos komt betrouwbaarder over. Het aantal vluchten neemt toe en 
er zijn duidelijk overschrijdingen van het toegestane aantal. Op de website kunt u 
ook de LOI (Lijndense Overlast Index) bekijken. Voorgesteld werd om in de nabije 
toekomst de LVLN (Luchtverkeersleiding Nederland) uit te nodigen om over de 
gang van zaken uitleg te geven aan ons dorp. 

Er werd door Peter de Graaf en Jos Weel nog gelegenheid gegeven vragen te 
stellen. 
Ook kon men nog de kaart bekijken van de omlegging van de A9 en de 
wijzigingen van de wegen rondom Lijnden, die daarmee gepaard gaan. Verder 
waren er nog kaartjes met een particulier initiatief van Jos Weel over eventuele 
woningbouw rondom zijn huidige woning. 
 

 Het echte verslag van deze avond wordt te zijner tijd op de website geplaatst en 
ligt ook volgend jaar voor de vergadering weer ter inzage. Om wildplakken (briefjes over vermiste huisdieren, jarige kennissen enz.) te 

voorkomen wil de gemeente eventueel een wildplakzuil plaatsen. De aanwezigen 
lieten duidelijk merken daar geen behoefte aan te hebben. Het wildplakken hoeft 
al niet, maar als het toch gedaan wordt, zou het prettig zijn als de “plakkers” zelf 
het een en ander na een week weer weghalen. Lijkt ons een goed idee. Lijnden 
zal dus geen wildplakzuil gaan krijgen. 

De volgende vergadering van de dorpsraad is op maandag 2 juli om 19.30 uur in 
De Vluchthaven. Ook daar bent u welkom. 
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Open bedrijvendag 
Zoals u al eerder heeft gelezen vindt een vijftal bedrijven uit Lijnden en 
Boesingheliede het leuk ons (dus alle mensen uit Lijnden en Boesingheliede) een 
rondleiding te geven. Zij hopen ons dan in een klein uurtje hun activiteiten te 
kunnen tonen. 
Het lijkt ons interessant en zo raakt u nog bekender met de Lijndense 
bedrijvigheid.  
 
De volgende vijf bedrijven hebben hun medewerking toegezegd en het lijkt me, dat 
we graag hun gast willen zijn: 
 
Tex-ArCo, verwerker van gebruikte kleding en schoeisel 
Baars-CIPRO, onderzoek en advies op en onder de waterlijn 
P.A.S. Autoschade herstelbedrijf 
Van Zandbergen, metaalbewerkingbedrijf 
Hotel Holiday Inn Amsterdam Schiphol 
 
Deze bedrijvendag houden we op zaterdag 8 september en zal duren van 
ongeveer 10.00 tot 15.00 uur. U kunt, startend vanaf De Vluchthaven, deze 
bedrijven bezoeken met de fiets of de auto. Een schema daarvoor kan pas 
gemaakt worden als het aantal deelnemers bekend is. Daarom is dit uw kans:  
U dient zich voor 8 juli a.s. op te geven. Daarna houden we u persoonlijk op de 
hoogte, dus niet meer via een volgende Boeselijn.  
U kunt mailen naar jbaars22@hotmail.com of bellen naar Joop Baars (023-
5551296) of een briefje in de bus doen bij Hoofdweg 22. Graag uw naam, adres, 
telefoonnummer, eventueel e-mail adres en natuurlijk aangeven met hoeveel 
personen u komt. 
We hopen er dan een fijne dag van te kunnen maken. 
 
Contributie 2007/2008 
Na de vorige oproep heeft nog niet iedereen betaald, vandaar een herhaald 
verzoek. We komen niet bij u langs, sturen u ook geen acceptgirokaart, maar 
vragen u langs deze weg om uw contributie van € 10,- (€ 5,- per jaar) over te 
maken op rekeningnummer 324545312 t.n.v. dorpsraad Lijnden onder vermelding 
van: contributie 2007/2008. 
Meteen doen heeft als voordeel dat het niet wordt vergeten. Alvast bedankt. 
 
Voor verdere informatie kunt u altijd terecht op onze website: 
www.dorpsraadlijnden.nl 
 
 
 
 

 

mailto:jbaars22@hotmail.com
http://www.dorpsraadlijnden.nl/
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wij feliciteren Wij feliciteren 
 

 Het was weer een feestelijk gezicht die 
wapperende vlaggen met een tas in top, als 
teken dat er iemand de middelbare school had 
afgesloten met een diploma. 

Vol dankbaarheid en liefde verwelkomen 
Matt, Marit en Noah van Tuinen Na spannende tijden heerlijke feestvreugde. 

op 19 mei  
Angelique Celie  is geslaagd voor de HAVO aan de KSH in Hoofddorp.  

 Zij gaat aan de Hogeschool van Amsterdam de HBO-
opleiding tot verpleegkundige doen.   

Bouwe Schilpzand  heeft zijn VMBO-t diploma gehaald aan het Caland-
Lyceum. Hij heeft zich ingeschreven bij het Media-
college te Amsterdam voor het vak: gamedesign. Hij 
gaat eerst de technische kant doen en dan gaat hij 
zich specialiseren. 

 
Ze wonen Hoofdweg110 

 
*-*-*-*-*-*  

Ilona Smit  heeft haar gymnasium diploma behaald aan het   
Caland Lyceum. Ze gaat klassieke talen studeren aan Ook aan de Hoofdweg, maar op nummer 105 de Universiteit van Amsterdam (UvA) 

zijn Richard, Esmeralda en Macalie van den Ancker 
heel blij 

 
Johan Hendriks  heeft zijn Gymnasium-diploma gehaald aan het  

Amselveen-College, profiel natuur&techniek. Hij heeft 
auditie gedaan op het conservatorium en hoopt 
natuurlijk dat hij wordt toegelaten! 

met de geboorte op 7 juni van 
  

Jolisca Bakker  is geslaagd voor de Havo bij Luzac in Haarlem   
Judith Bosscher  is geslaagd voor het atheneumdiploma aan het 

Calland Lyceum in Amsterdam. Aan de UvA  gaat zij 
de opleiding Europese studies volgen 

 
 

 

 Nancy van Rijn  heeft haar HAVO-diploma gehaald op het Amstelveen 
College. Zij wil heel graag bij de Kon.Marechaussee; 
eerst zal zij door een aantal selecties moeten voordat 
zij de interne opleiding kan gaan doen in Apeldoorn. 

 Chardine Petrella Jacoline Yorick Leusink  heeft zijn HAVO diploma behaalt aanhet HWC te  
Amstelveen. Zijn vervolgstudie aan de Hogeschool 
van Haarlem is MEM (Media en Entertainment 
Management) 

 

Wij wensen alle jonge ouders veel geluk met hun kindjes! 
Gefeliciteerd met dit diploma en veel succes in de toekomst !!  

 En allemaal een fijne zomer! 
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geluidsmetingen 
 
Lijnden is de klos…. 
 
Op de Ledenvergadering heb ik er al wat van laten zien, maar voor de goede orde 
toch ook nog een publicatie in de Boeselijn met een aantal gegevens die voor 
zichzelf spreken. 
 
Toename aantal vluchten over Lijnden. 
 
Gedurende de laatste maanden waarover wij gegevens mochten ontvangen kan 
worden geconstateerd dat er een extreme stijging is van het aantal vluchten 
boven ons dorp: meer dan een verdubbeling van het aantal vluchten! Voor het 
gemak even in een staafdiagram naast elkaar gezet. En dit zijn alleen de noise 
events, het werkelijk aantal vluchten ligt nog een stuk hoger! 
 
 
Maar het wordt allemaal nog slechter, als de plannen die nu op tafel liggen worden 

uitgevoerd. Om het beoogde aantal vluchten (480.000, vorig jaar 425.000) te 
kunnen bereiken worden de handhavingspunten “bijgesteld”.  
In die plannen komt Lijnden er het slechtst vanaf. De bijstelling zou minimaal 2,53 
dB(A) Lden moeten worden. Let wel, dit is dus bijna een verdubbeling van de 
huidige herrie.  
Dit plaatst Lijnden op een absoluut dieptepunt: het is de hoogste “actualisering” 
van alle handhavingspunten. Het gaat hier trouwens om een berekend 
gemiddelde, wat absoluut niet overeenkomt met uw eigen beleving. Het 
berekende gemiddelde komt namelijk nauwelijks uit boven het lawaai van de A9!  
 
De werkelijke overlast kunt u in onze Lijndense Overlast Index vinden, waar we 
met stip gestegen zijn (zie www.dorpsraadlijnden.nl) Het doorworstelen van de 
aanbevelingen, conclusies en convenanten van 14 juni jl. (zie website LVNL) heeft 
 aangetoond dat de naam Lijnden in het hele verhaal niet voorkomt. We bestaan 
gewoon niet. En dat is jammer.  
Onze diverse acties hebben inmiddels geresulteerd in een duidelijke vermelding 
op de geluidskaarten van NOMOS en Geluidsnet. U kunt het dus allemaal “live” 
volgen. De handhavingswaarde Lden wordt inmiddels al op grote schaal 
overschreden. Dit blijkt uit de gemiddelde metingen van ons Geluidsnet meetpunt.  
 
U bent dus gewaarschuwd……… 
 
Louis van Daalen 
023-5552180 

http://www.dorpsraadlijnden.nl/
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genesius 
Eigen schuld is goud waard. 
Dirk en Diny zijn de hemel te rijk….. 
Ze hebben een “kasteel” gekocht voor een heel zacht prijsje. Land en water om 
het huis …….prachtig uitzicht !!!! Dirk loopt dan ook vreselijk op te scheppen tegen 
iedereen dat HIJ zo`n mooie deal heeft gemaakt. 
 
Maar het lachen vergaat hem snel. 
Als hij, die het allemaal zo goed voor elkaar heeft, nou eens de kleine lettertjes 
beter had gelezen …… 
Dan had hij op tijd ontdekt dat hij een stukje inboedel op de KOOP toe kreeg !!! 
En wat voor inboedeltje ?? 
Het moet nodig afgestoft worden want het is een stoffige barones ….. 
Deze “tante” kan beter omschreven worden als het SPOOK van het kasteel. 
WAT een tut hola eerste klas zeg…. en vooral dat eerste klas, zo doet ze zich 
graag voor. En dat ze voor elkaar heeft gekregen om zichzelf mee te laten 
verkopen, zegt al genoeg! 
EEN KAATJE KEUTEL, dat is het !! 
 
U snapt wel dat Dirk en Diny hier vanaf willen en wel zo snel mogelijk. 
Dan smeden ze samen met hun 3 dochters een PLAN : 
De postbode……………????    Die is toch ook vrijgezel ……………???????? 
Als die twee nou `s …………….??? 
Dan gaat die freule op den duur gezellig bij de postbode wonen ………????????? 
 
Arme Harry, de postbode, wordt bij z`n stropdasje erbij gesleurd(of hij wil of niet) 
en meegezogen in het plan de campagne !!! 
Die arme man krijgt les in het veroveren van vrouwen want daar heeft hij zich in 
het verleden nog nooit zo sterk voor gemaakt……………… 
Gaat Harry op de knieën voor de freule? 
En nog belangrijker……….trapt de freule erin ??? 
 
17 en 24 nov. Bent u welkom op ons landgoed om dit alles te aanschouwen. 
Ons kasteel is gelegen aan de Schipholweg 649 en heet: De Vluchthaven (slaat 
dit op Harry soms??) Jonkheer Jerry heet u dan van harte welkom en jonkvrouw 
Monique zal er voor zorgdragen dat u allen een aangename versnapering bij uw 
koffie krijgt!  24 nov hebben wij in de ball-room dansen na !! 
 
Wij heten u van harte welkom op deze avonden. 
Voor nu: Een zonnige zomer en graag tot 17 en 24 nov. 
Ps. Uw fauteuil kunt u reserveren bij postbode Harry : 020 659 7360. 
 
Namens alle leden, Monique Milatz 

 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Meerhistorie… 
 
Van een bevriende relatie in Lijnden kreeg ik een knipselmap in handen  met 
allerhande informatie over wat zich zo rond 25 jaar geleden in onze dorpen heeft 
voorgedaan. We beschrijven de jaren 1982 - 1983. 
  
In juni 1982 zouden gemeenteraadsverkiezingen plaatsvinden waarvoor in mei 
van dat jaar een grote politieke avond zou worden georganiseerd in de 
“Vluchthaven”. Deze avond was bestemd voor iedereen uit het noordelijk deel van 
de Haarlemmermeer, waartoe alle dorpsverenigingen, buurtverenigingen, 
commissies en bewonersgroepen massaal werden opgeroepen. Kerndiscussie-
punten zijn woningbouw en industrie in de kleine kernen, het verkeer op de 
Ringdijk en het milieu. Alle politieke partijen zullen aanwezig zijn en de organisatie 
was in handen van “Vrouw-in” te Lijnden onder de naam “Lijndens Lef”. 
  
De rijdende supermarkt EMHA van Nico Wezenbeek en zijn zwager Peter 
Hobbelen reed sinds 1 jaar door onze dorpen en om dat feit te vieren werd een 
spaaractie georganiseerd voor een kinderdagtocht naar de Efteling en een trip 
naar Friesland voor volwassenen. Wezenbeek was eigenaar van een buurtwinkel 
in Amstelveen. Hij wilde graag op het verzoek van de buurtvereniging Lijnden 
ingaan om een rijdende winkel in het dorp te beginnen. In zijn jonge jaren liep hij 
met de plaatselijke melkslijter mee, waarmee in feite de basis is gelegd voor het 
eigen ondernemerschap. Hij schakelde zijn zwager Peter Hobbelen in om de 
rijdende winkel te bemannen. Het krantenknipsel bericht, dat er intensief gebruik 
van de winkel werd gemaakt en dat Peter dagelijks wel 150 à 160 klanten 
bediende. Naarmate de welvaart toenam, waaronder het eigen autobezit, en er 2 
redelijk grote supermarkten in Badhoevedorp verschenen, verminderde de 
klandizie voor de rijdende winkel om er uiteindelijk noodgedwongen mee te 
stoppen.  
  
In 1982 bestond de visclub “De Lijnden” 40 jaar. Dat werd door de vele leden 
gevierd met een receptie in café “De Lijnden aan de Lijnderdijk 
  
De Raasdorperweg werd afgesloten voor de aanleg van een riool. Aan die zelfde 
weg heerste een ware rattenplaag. De krant vermeldt dat al 15 jaar de ratten voor 
veel overlast zorgen. Pas als de commissie voor volksgezondheid en 
milieuhygiëne zich over het probleem buigt, komt er schot in de 
verdelgingswerkzaamheden. 
  
Het RK kerkkoor in Lijnden – het kleinste, maar o zo gezellige koor in de H.meer – 
kan enige aanvulling van het ledenbestand goed gebruiken, zo meldde de 
advertentie.. 
  

 
Lijnden en Boesingheliede krijgen een nieuw telefoonnummer. Voor het bestaande 
nummer van 3 cijfers moet voortaan een 1 worden gedraaid. Het netnummer blijft 
02505. 
  
Een werkgroep vanuit de buurtvereniging gaat zich bezighouden met de 
woningbouwmogelijkheden in Lijnden. De bedoeling is om een klein woonwijkje in 
te richten met 65 tot 95 woningen. Niet alleen de gemeente, maar ook de provincie 
moet toestemming geven en de geluidsproblemen van Schiphol, kunnen nog wel 
eens roet in het eten gooien. De  op het oog zijnde locatie ligt aan het begin van 
de Raasdorperweg achter de daar bestaande nieuwbouw, waar zich nu nog 
volkstuintjes bevinden. Voor de bezitters van die tuintjes moet een oplossing 
worden gevonden. De beoogde huizen zouden één-twee kamerwoningen moeten 
worden bestemd voor jonge starters en ouderen van Lijnden. Men heeft een 
gemiddelde koopprijs van f 90.000. per woning in gedachten. 
 
Terugkijkend op die achter ons liggende kwart eeuw is er veel veranderd. De 
kerk(en) zijn gesloten, evenals café De Lijnden, de rijdende winkel bestaat niet 
meer en de woningen zijn nooit gebouwd.  
Maar ……….. Lijnden heeft een nieuw gemaal en wat ooit een rommelig stukje 
groen was is een mooi parkje geworden. Nog bijzonderder voor een dorp zo klein 
als Lijnden is de vestiging van  een hyper modern hotel van 430 kamers.  
Ook in Boesingheliede staat de ontwikkeling niet stil, want het aantal bedrijven 
breidt gestadig uit.  
En waar vroeger de vliegtuigen hoofdzakelijk boven de groene weiden uitvlogen, 
vliegen ze nu pal over ons dorp. Leve de vooruitgang! 
  
M.B.Brouwerens 
Bron: krantenknipselmap  
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Oud Doet Wijs 
 
In april is de competitie van onze kaartclub geëindigd.  
Normaal is dan het winterseizoen afgelopen en zijn de prijswinnaars bekend. Dit 
jaar hebben we op verzoek van veel van onze leden doorgespeeld in de maand 
mei. De punten telden niet meer mee voor de competitie. Gemiddeld hebben we 
met 4 tafels gespeeld, daar waren we dus zeer tevreden mee. 
 
Even de uitslag over de 1e en 2e competitie. 
Deze is gewonnen door de heer Dekker 
(komt dat omdat hij zelf de scorelijsten bijhoudt?) 
 
 De uitslag van de 2e helft van de competitie was 
1e prijs voor de heer Romeyn 
2e prijs voor de heer van der Putte 
3e prijs voor mevrouw J. Loogman 
En de marsenprijs voor mevr. Hennie Varewijck 
  
De felicitaties zijn voor de heer Frans Klaver; in mei is hij 85 jaar geworden. 
  
Tot slot wil ik onze leden bedanken namens de familie Deunhouwer voor de 
belangstelling welke getoond is na het overlijden van mevrouw Deunhouwer. 
  
Graag zien wie iedereen weer op de  
soosmiddag op 6 september! 
  
Fijne vakantie gewenst, 
Wil Blauwhoff 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Petanque lijnden 
 
Team Stam/Stam/Muller met glans kampioen. 
Op zaterdag 23 juni 2007 vond op het Petanque terrein van Lijnden het Triplette 
Clubkampioenschap plaats. Dit kampioenschap is alleen voor leden van Petanque 
Lijnden. Dit jaar schreven acht teams zich in voor een onderlinge strijd. 
 
Om elf uur gaf voorzitter Ton Kaneman het startsein en konden de drietallen 
beginnen aan hun kampioenschapdag. Er waren acht teams welke in twee poules 
waren ingedeeld. Ieder team moest dan ook drie partijen in de voorronde spelen 
waarna door middel van kruisfinales de uiteindelijke einduitslag bepaald werd. 
 
De wedstrijden vonden plaats op het buitenterrein van de vereniging, want 
ondanks de  weersvoorspelling, die slecht te noemen was, werd er begonnen met 
een matig zonnetje. 
Er was onderling weinig verschil bij de teams en de wedstrijden duurden in een 
paar gevallen dan ook erg lang (1 tot 1,5 uur) zodat de volgende partijen, die vaak 
al snel gespeeld waren, soms erg lang moesten wachten om verder te kunnen 
gaan met de poule wedstrijden. 
Maar de onderlinge sfeer was erg goed en dan is wachten ook aangenaam met 
een hapje en een drankje en het gezellige samen zijn. 
 
De finale wedstrijden vonden plaats in de Boule Drome die Petanque Lijnden nu 
heeft, want de regen hing boven ons dorpje. 
 
Om vijf uur waren alle wedstrijden gespeeld. 
De wedstrijdcommissie had gezorgd voor een prachtige prijzentafel die middels de 
verkoop van lootjes verdeeld ging worden. De opbrengst van de loterij werd ter 
beschikking gesteld van de sportaccommodatie. 
 
De voorzitter begon om half 6 met het uitreiken van de prijzen en helaas moest het 
trio Kremer-de Cock- van Tienderen hun titel overdragen aan een nieuw trio. 
  
De uitslag luide als volgt: 

1. Arnold/Josje Stam/Tinus Muller 
2. Rob Fontaine/Jos Hertogh/Petra van der Meij 
3. Frans Kremer/Hilda de Cock/Jan van Tienderen. 

De organisatie kan terugkijken op een geslaagd Triplette kampioenschap 2007. 
 
Bent U geïnteresseerd in Petanque? 
U bent van harte welkom op dinsdag-/donderdagavond vanaf 19.00 uur en op 
zatermiddag vanaf 13.00 bij Petanque Lijnden. Schipholweg 649 Lijnden. (Achter 
de Vluchthaven) 
 

petanque 
 
Sjaan Koenders wint het 7e Peter Schijf Toernooi bij Petanque Lijnden 
Op zaterdag 9 juni jl werd op het Petanque terrein van Lijnden het 7e Peter 
Schijftoernooi gespeeld. 
Dit is een jaarlijks terugkerend evenement bij vereniging Lijnden dat wordt 
gesponsord door Peter Schijf, een actief spelend lid van deze vereniging. 
 
Het Peter Schijftoernooi wordt gehouden voor alleen leden van Lijnden en de 
opkomst was dan ook zeer groot. Er waren 32 leden aanwezig om het toernooi, 
een mêle toernooi, te spelen. 
Om klokslag 12 uur werd door Arnold Stam, de wedstrijdleider, het startsein 
gegeven. Gezien de weersomstandigheden (er werd regen/onweer verwacht) 
wilde de wedstrijdcommissie op tijd beginnen zodat er geen last ondervonden 
werd van wat ons eventueel te wachten stond. 
Maar de zon liet ons niet in de steek en er werd de gehele middag lekker buiten 
gespeeld. Er werden 2 vòòr-gelote partijen gespeeld waarna iedereen na resultaat 
in een poule ingedeeld werd.  
Na de eerste partij konden alle leden heerlijk genieten van een overheerlijk koud 
buffet met diverse salades en stokbrood en diverse belegde broodjes. 
Tijdens de wedstrijden werd er regelmatig rond gegaan met hapjes, het was een 
prima verzorgde dag boulen. 
Om half 5 waren alle wedstrijden gespeeld en kon de wedstrijdcommissie aan de 
zware taak beginnen wie er gewonnen had en vooral met hoeveel punten.  
En de spelers? Die zaten heerlijk met z’n allen rond het veld met een hapje en een 
drankje gezellig na te genieten van een mooie warme dag. 
Om 5 uur werd ieder naar binnen geroepen voor de uitslag. 
De uitslag luidt: 
Poule A: Poule B:  Poule C : Poule D : 
1. Sjaan Koenders 1. Josje Stam  1. Ank v Tienderen 1. Alie Konings 
2. Emmy Clausen 2. Frans Kremer  2. Tinus Muller 2. Peter Schijf 
3. Tiny Meijer  3. Teun Breebaard  3. Rob Duffels 3. Bram vd Ochtend 
4. Corry Duffels  4. Jan v Tienderen  4. Nel Daalhuizen 4. Jan Baars 
 
Na alle prijzen werden alle leden nogmaals verwend door Peter Schijf met een 
Indische rijsttafel gemaakt door Sennie Chan, de beheerder van de Vluchthaven 
en dit was niet genoeg want er was ook nog eens voor een nagerecht gezorgd, te 
weten: ijs met vruchten en slagroom. 
Na dit buffet werden de leden weer actief en gingen nog een potje boulen. 
Zo werd het 21.00 uur toen iedereen weer huiswaarts keerde en de hele 
vereniging terug kan kijken op een zeer geslaagd evenement. 
Onze dank gaat uit naar Peter Schijf, namens alle leden, voor deze super dag. 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

 rommelmarkt 
DAT WAS HET DAN 
  
28 april 2007 de laatste rommelmarkt bij Hans Kamerman. 
Hans begon in 1997 met een rommelmarkt voor de Geloof en Liefde kerk; dit 
bleek een groot succes. In 2001 sloot deze kerk haar deuren, Hans ging toch door 
met "zijn" rommelmarkt, vanaf dit moment in de oude paardenschuur (die ook nog 
dienst heeft gedaan als fietsenstalling voor de Maria-school) achter zijn huis. De 
opbrengst ging vanaf dit moment naar de vereniging "Oud doet Wijs". De laatste 2 
jaar werd de opbrengst gedeeld met "De Boeselijn". 
 
Altijd was het gezellig bij Hans en hij 
voorzag menigeen van koffie, thee 
en broodjes. De Lijndenaren en ook 
veel mensen uit Badhoevedorp, 
Boesingheliede en Zwanenburg 
kwamen altijd even langs om te 
kijken of er iets van hun gading bij 
was en het was natuurlijk ook weer 
eens een mooie gelegenheid om 
even bij te kletsen en nieuwtjes uit te 
wisselen met de mensen die je niet 
dagelijks tegen komt. 
 
Veel spullen werden er het hele jaar door binnen gebracht en door Hans 
opgeslagen tot de rommelmarktdag weer was aangebroken. Op vrijdag werd dan 
alles opgebouwd en uitgestald, op zaterdag was de verkoop en op zondagochtend 
werd de boel weer ingepakt en opgeslagen voor de volgende keer.  
 
Hans werd vele jaren bijgestaan door mw. T. Heystek en enkele leden van de 
vereniging "Oud doet Wijs" (die ik als ondergetekende niet van naam ken). 
Dit jaar werden we verrast met mooi weer, het is ook wel eens voorgekomen dat 
alle koopwaar met spoed naar binnen en op tafels moest, omdat het te hard 
waaide of de regen wateroverlast gaf en het water de schuur in liep. 
 
Helaas hoeven we ons over het weer voor de volgende rommelmarkt geen zorgen 
meer te maken, want dit was de laatste. 
  
DAT WAS HET DAN     
  
Henny Stolk  (import Lijndenaar) 

 



 
 
VERSLAG  TUFRIT  2007 
Zondag 10 juni was het weer zover: de 45e Don Bosco puzzelrit op de fiets ging 
van start. Ook waren er weer een aantal Lijndenaren aanwezig om de strijd aan te 
gaan.    
Het is elk jaar weer een verrassing hoe de puzzelrit is en waar de route naar toe 
gaat. Het weer was in ieder geval prima dus dat is al prettig om te beginnen. Om 
herkenbaar te zijn krijgen we een ballon mee die op de fiets bevestigd moet 
worden, dat is altijd een heel vrolijk gezicht.  
De route was prachtig: vanaf het Don Boscoplein is de start en daarna zijn we via 
de Haarlemmerstraatweg op het Liewegje gekomen, dan een stukje Schalkwijk, 
verder langs de Leidsevaart, om via Aaerdenhout lekker in het Groenendaalse bos 
onze lunch te nuttigen. Daar moesten we wel de puzzels uit het boekje nog 
oplossen. Dat zorgt altijd weer voor wat overleg tussen de aanwezigen.  
Er waren spelletjes en je moest een volkslied raden. 
Na een goed uur rust ging de route verder richting Vijfhuizen via de dijk, en 
daarvandaan over de kromme Spieringweg  en vervolgens het Bottelierpad 
richting Zwanenburg. 
Onderweg vragen beantwoorden en driftig zoeken naar bordjes die altijd heel 
stiekem in de berm worden geplaatst. Als je de juiste route bij het Don Bosco-plein 
niet nam miste je ook nog 2 bordjes! Op het plein aangekomen nog wat oud-
Hollandse spelletjes doen en dan je kaart inleveren en hopen op een goed 
resultaat. Traditiegetrouw is er altijd een barbecue die prima smaakt na 40 
kilometer fietsen! Prettig was dat deze keer de prijsuitreiking om 18.00 uur was 
zodat we ’s avonds niet meer terug hoefden. 
Nou, de Lijdenaren hadden het prima gedaan hoor: in de Large klasse (44 
groepen) op de 6e plaats met 753 punten eindigden: Wim Leusink met zoon Sten 
en vriend Nathan, Gerard en Greet Smit. Afgelopen jaar werden zij 1e dus er werd 
toch wel weer wat van ze verwacht. Op de 5e plaats met 760 punten Kees en Lia 
Kooter samen met Herman en Els Dikkes, Zij waren vorig jaar bij de laatste 10. 
Weer een prima prestatie! 
Maar de verrassing kwam toen nog: op de 2e 
plaats geëindigd met maar liefst 789 punten: 
Alex Kooter, Yorick Leusink, Jesper Smit en 
vrienden Wessel, Kees en Dennis! 
Dat was toch wel supergoed gedaan hoor, 
jongens, volgend jaar hopen de andere 
Lijndenaren de concurrentie weer aan te 
gaan met jullie! In  ieder geval van harte 
gefeliciteerd met de prachtige overwinning 
en de mooie prijzen die daarbij hoorden! 
Tot de volgende Tuf-rit en voor de mensen 
die nu denken: dat lijkt me ook leuk: de Tuf-rit wordt elk jaar in juni gehouden en u 
kunt ook op de site kijken: www.don-bosco.nl. 
Vriendelijke groeten van een fanatieke tuffer. 

http://www.don-bosco.nl/


_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Voedingsadviezen 
 
VOCHT IN ONZE VOEDING  
 
Belang van vocht. 
Het is heel belangrijk voor onze gezondheid dat we voldoende drinken. Het 
grootste deel van ons lichaam bestaat namelijk uit vocht. Dit vocht zorgt ervoor dat 
veel processen in ons lichaam goed verlopen. Bij te weinig drinken bestaat er dus 
de kans dat we lichamelijke klachten krijgen zoals: slecht naar de w.c kunnen, 
slapeloosheid, moe en loom gevoel, droge huid enzovoort. 
  
Het lichaam kan beter een tijdje zonder eten dan zonder vocht. Zeker in de 
zomerperiode moeten we veel drinken, omdat we ons vocht dan  door de warmte 
ook snel kwijtraken. 
 
Waar zit het in? 
Het grootste deel van vocht wat we door onze voeding binnen krijgen komt uit het 
drinken van sapjes, melkdranken, frisdranken, water koffie en thee. In ons vaste 
voedsel zit ook vocht, groente en fruit zijn daar een voorbeeld van. 
Bij het eten van bijvoorbeeld een maaltijdsoep komt ook veel vocht binnen.  
 
Wat hebben we nodig ? 
De voedingsraad komt met het advies dat de mens per dag ongeveer  1,5 liter 
vocht nodig heeft, dit komt neer op vier grote bekers en ongeveer 7 kopjes drinken 
per dag. Voor veel mensen is dat een hele opgave om dit te halen. 
Mede door de drukte van de dag komt het er vaak niet van om voldoende te 
drinken, later kom ik erop terug hoe je dit probleem kunt aanpakken. 
 
Wat zegt de reclame?  
De voedingsmiddelenindustrie speelt graag in op het advies van de voedingsraad,  
heel wat reclames worden  gebruikt om de mensen bepaalde dranken aan te laten 
schaffen. Het aanbod van drinken is zo groot dat een goede keus maken heel 
moeilijk is. Veel dranken worden tegenwoordig ‘light’ gemaakt, daarvan wordt 
beweerd dat het goed voor onze gezondheid is omdat je er niet van aankomt. Ook 
melkdranken zijn er te kust en te keur, ze zouden goed zijn voor  ons hart en veel 
vitamines bevatten. 
 
Light dranken 
Het gevaar van light-dranken is dat je er veel te veel van gaat drinken, ze stimu-
leren de zoetbehoefte van het lichaam en zorgen er daarom voor dat je steeds 
meer op zoek gaat naar zoet voedsel.  
 
 

 
Zoetstoffen zijn op zich niet schadelijk in lage concentratie, maar bij veelvuldig 
gebruik kunnen ze laxerend werken en dezelfde klachten geven zoals vermeld 
staat in mijn artikel over suiker in de voeding in de vorige Boeselijn. 
 
Melkdranken in verschillende smaken bevatten ook vaak zoetstoffen. Als er op de 
verpakking staat zonder suiker kunt u er vanuit gaan dat er zoetstoffen inzitten. 
Wat kunnen we dan het beste drinken? 
Vermijd dranken waarop staat zonder suiker. Als u trek heeft in een glas zoet 
drinken neem dan frisdrank met gewoon suiker maar beperk dit tot 1 of 2  
glazen per dag. 
  
Melkdranken met een smaak hebben we absoluut niet nodig, het zijn vaak dure 
dranken die tevens veel te zoet zijn en niets toevoegen aan onze gezondheid. 
Drink gewone melk of karnemelk en beperk dit ook tot een of twee glazen per dag, 
veel meer melk hebben we helemaal niet nodig, hier zal ik in een volgend artikel 
op terug komen. 
Verder is het goed om veel water te drinken, en dit aan te vullen met ongezoete 
vruchtensappen, soep, en groentesappen. 
Ongezoete vruchtensappen zijn sappen gemaakt van vruchten vermengd met 
water maar zonder toevoeging van suiker en zoetstoffen. U kunt dit herkennen 
door goed de verpakking te lezen. 
 
Hoe drink ik genoeg? 
U kunt zichzelf eraan wennen dat er op verschillende momenten op de dag ruimte 
is om genoeg te drinken. Dit kan al beginnen bij het opstaan een glas water te 
drinken, dan bij het tandenpoetsen nog één en daarna op drie eetmomenten en 
drie tussendoor-momenten op de dag. 
 
Voor meer informatie over uw voeding kunt u mij altijd bellen. 
Lizette den Dekker, voedingsdeskundige 
Telefoon: 023-5551545  
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